

PROJECT TITLE: INFORMATION (CONTINUED)

OBJECTIVE	ACTIVITY	COMPLETED		COMMENTS
		MARCH 1979	JULY 1979	
To make managers more aware of their responsibilities in official languages matters.	1. Preparation of a series of transparencies for an overall presentation of the Department's Official Languages Plan and policy.	100%		
	2. Addition of the item "Official Languages and Responsibilities of Managers" to agendas of meetings between directors general and Heads of post.		100%	
	3. Private meetings between the director of official languages and each Head of post prior to the latter's departure abroad and upon his/her return.		on going	

Accomplished	Exceeded	New
100%		

TITRE DU PROJET: INFORMATION (SUITE)

OBJECTIF	ACTIVITÉ	MARS 1979	JUILLET 1979	REMARQUES
		TERMINÉE A		
Sensibiliser les gestionnaires à leurs responsabilités en matière de langues officielles.	1. Préparation d'une série de transparents permettant une présentation globale de la politique et du Plan des langues officielles du Ministère.	100%		
	2. Inscription de la question "Langues officielles et responsabilités des gestionnaires" à l'ordre du jour des réunions des directeurs généraux et des chefs de mission.		100%	
	3. Rencontre individuelle de chacun des chefs de mission avec le directeur des langues officielles avant leur départ et à leur retour de l'étranger.		continue	

Respecté	Dépassé	Nouveau
100%		